

“The Belt and Road” National Advanced Training Program on Cultural Exchanges

Application Guide

How to Apply Online:

1. Application Period:

April 1st, 2021—May 30th, 2021

2. Application Procedure:

- 1) Apply online at the website: <http://apply.sjtu.edu.cn>. Register with your email address and log in, choose “Chinese Language Program”-“Short-term Online Course”, and fill in all the required information.

The screenshot displays the website interface for foreign student applications. At the top, the Shanghai Jiao Tong University logo and name are visible, along with the text '留学生在线申请 Foreign Students Apply'. The navigation bar includes the email 'xlmo@sjtu.edu.cn' and links for 'Reset Password' and 'Log out'.

The main content area features a grid of application options, each with an icon and text:

- Pre-university Student
- Bachelor
- Master / Doctoral
- Chinese Language Program(Fee Paying,Non-degree)** (highlighted with a red box)
- Short-term Programs(Short term,winter & Summer Programs)
- Scholarship(only for Non-degree program)
- Part time Online Course (Can not apply for student visa)
- Full time(long-term) Online Course (Can not apply for student visa)
- Short-term Online Course (Can not apply for student visa)** (highlighted with a red box)

The bottom of the page repeats the university logo and navigation information.



操作提示 / Steps	
Step 1 Basic Info	
Step 2 Study Plan	
Step 3 Education&Employment	
Step 4 Language Proficiency	
Step 5 Contact Info	
Step 6 Other Info	
Step 7 Upload Documents	
Step 8 Application Fee	
Step 9 Submit	

Study Plan	
* Application Category:	Summer online Course (Can not apply for student visa)
* Teaching Language:	<input checked="" type="radio"/> Chinese <input type="radio"/> English
* Study Duration:	"The Belt and Road" National Program, From 2021-7-12 to 2021-7-24
* First Preference-School:	2021 Summer Chinese Online Course (4 weeks), From 2021-7-5 to 2021-7-30 "The Belt and Road" National Program, From 2021-7-12 to 2021-7-24
* First Preference-Major:	Chinese Culture & Economics

[Save and Previous](#) [Save and Next](#)

Step 2
Please choose "Teaching Language"
—> "Study Duration" —> "First Preference-School" —> "First Preference-Major".

2) Fill in your personal information online and click "Save and Next". For the "Teaching Language" item, please choose "Chinese". For the "Study Program" item, please choose "The Belt and Road" National Program, From 2021-7-12 to 2021-7-24". You are also required to upload a scanned copy of your passport, your photo online, your resume and so on and after you fill in all the information needed, please submit your application.

Required documents:

1. **A photocopy of your passport page with personal information and photo.**
2. **If you are already in China, please provide a photocopy of your valid Visa or Residence Permit as well. (jpg, ≤3MB)**
3. **A photocopy of your recent photo (jpg, 2.2x2.8cm, 300 pixels/inch, ≤10k, Bareheaded).**
4. **Certificate of employment or studying**

5. Resume

***Note:**

Please note that as the course is offered online, SJTU will not issue visa documents, such as the JW202 form for students. On campus accommodation and student card will also not be provided. If you are already in China, please upload your visa page and pay attention to the expiration date of your visa to avoid overstaying.

Contact Information

Tel: 0086-21-62821082

E-mail: huhaiying2019@sjtu.edu.cn

Office hour: 8: 30 – 11: 00; 13: 00 – 16: 30 (Monday to Friday)

Website: <https://ichinese.sjtu.edu.cn/zh>

“一带一路”国家人文交流高级研修项目 报名手册

一、如何网上报名

1. 申请期限

2021年04月01日 - 2021年5月30日

2. 报名程序:

第一步:

网上报名 <http://apply.sjtu.edu.cn>, 用 email 注册后登录。选择“汉语言项目”-

“短期汉语在线课程”, 根据要求用中文或英文如实填写所有信息。

The screenshot shows the website interface for foreign student applications. At the top left is the Shanghai Jiao Tong University logo and name in Chinese and English. To the right is the text '留学生在线申请 Foreign Students Apply'. Further right are navigation links for 'English version', 'wuyingzhao@hotmail.com', and '修改密码 | 退出登录'. Below this is a grid of six application categories, each with an icon and text. The '汉语语言项目 (付费,非学位项目)' category is highlighted with a red border. Below the grid is another header section with the university logo and name, the text '留学生在线申请 Foreign Students Apply', and the same navigation links. Below this is another grid of three application categories, with the '短期汉语在线课程 不能申请学生签证' category highlighted with a red border.

预科生	本科生	硕士/博士
汉语语言项目 (付费,非学位项目)	短期项目 (短期或寒暑假项目)	CSC奖学金项目 (仅非学位)

语言生 (业余) 在线课程 不能申请学生签证	语言生 (全日制长期) 在线课程 不能申请学生签证	短期汉语 在线课程 不能申请学生签证
------------------------------	---------------------------------	-----------------------------------

第二步:

填写完个人信息以后,选“保存”和“下一步”,在“授课语言”栏选择“汉语”。在“学习时间”栏选“一带一路”交流研修项目,自 2021-7-12 至 2021-7-24”。你还需要上传护照、照片,简历等材料,等完成报名后请点击“提交”。



上海交通大学
SHANGHAI JIAO TONG UNIVERSITY

留学生在线申请
Foreign Students Apply

[返回首页](#) [English Version](#)

[icec_sjtu_2@163.com](#)
[【修改密码】](#) [退出登录】](#)

操作提示 / Steps	学习计划
第一步 个人信息	* 申请类别: 暑期汉语在线课程 (不能申请学生签证)
第二步 学习计划	* 授课语言: <input checked="" type="radio"/> 汉语 <input type="radio"/> 英语
第三步 教育和工作经历	* 学习时间: 一带一路“交流研修项目, 自 2021-7-12 至 2021-7-24
第四步 语言能力	2021暑期在线汉语学习 (四周), 自 2021-7-5 至 2021-7-30
第五步 联系方式	* 第一志愿-学院: 一带一路“交流研修项目, 自 2021-7-12 至 2021-7-24
第六步 其他信息	* 第一志愿-专业: 中国文化与经济
第七步 附件上传	
第八步 报名费支付	
第九步 提交	

[上一步](#) [下一步](#)

第二步

请依次选择“授课语言” → “学习时间” → “第一志愿-学院” → “第一志愿-专业”。

申请材料:

1. 个人护照主页
2. 如果您目前在华, 请提供在华有效签证或居留许可
3. 近期免冠照片 (jpg, 2.2x2.8cm, 300 pixels/inch, ≤10k)
4. 在职证明或在读证明
5. 简历

备注:

在线课程不办理学生签证、不提供学校宿舍和学生卡; 如果申请者已在中国国内, 请如实上传本人的“有效签证页”, 并请关注签证有效期, 以免逾期滞留。

三、联系方式:

办公室: 上海交通大学人文学院汉语国际教育中心招生办公室

地址: 上海市华山路 1954 号上海交通大学第一教学楼 105A 室 (邮编:200030)

电话: 0086-21-62821082

E-mail: huhaiying2019@sjtu.edu.cn

办公时间: 周一到周五 8:30-11:00, 13:00-16:30

学院网站: <https://ichinese.sjtu.edu.cn/zh>